
 

 
   
 
 
Projekt/Tema Generalforsamling 
 
Tid og sted  Tirsdag den 5. november 2013 kl. 17.00 i Werner (kantinen) 

Borupvang 9, i Ballerup. 
 
Fordeler  Medlemmer af Siemens Vinklub 
        
 
 
  Dagsorden: 
    
  1. Valg af dirigent og referent 
  2. Formandens beretning 
  3. Fremlæggelse af regnskab for det foregående år, til godkendelse 
  4. Indkomne forslag. 
      Forslag som ønskes behandlet på generalforsamlingen 
      skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før 

5. Fremlæggelse af planer for indeværende og evt. kommende år 
6. Fremlæggelse af budget for det indeværende år, herunder fastsættelse af 
    kontingent  

  7. Valg af bestyrelse og revisor. På valg er:  
 
Kasser Lars Eggertsen: Modtager genvalg  
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Stig Bisgaard: Modtager genvalg 
Palle Stage: Modtager genvalg 
 
Revisor: Finn Baagøe Hansen: Modtager genvalg 
 
8. Eventuelt. 
 

Ad. Punkt 4 
Bestyrelsen vil foreslå oprettelse af fest/rejse udvalg, som kan se nærmere på mulighederne for en vinrejse 
eller et specialarrangement. 
 
Ad. Punkt 6 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 
 
Ad. Punkt 7:  
Da der pt. kun er 5 personer i bestyrelsen, og der ifølge vedtægterne skal være minimum 5 og maksimalt 7 
personer, modtager bestyrelsen meget gerne forslag om kandidater til bestyrelsen. 
Efter vores generalforsamling vil der være vinsmagning. 
 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
 



 

 
   
 
Obs.: Inden generalforsamlings start spurgte Kristian, om det kunne accepteres at der blev byttet om i 
behandlingen af punkt 4 og punkt 5, dette blev accepteret. 
 
Pkt.  
1. Valg af dirigent 

 
Stig Bisgaard blev valgt som dirigent og Palle Stage som referent. 
 
Dirigenten konstaterede, at mødet var indkaldt rettidigt ifølge vedtægterne. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
 
Siemens vinklub 
Beretning 2012-2013 
 
Så er der igen gået et år og vi holder som lovet generalforsamling i det nye domicil. 
 
Lidt om bestyrelsens arbejde: 
På sidste generalforsamling, lykkedes det ikke en at vælge en kasserer og bestyrelsen fik 
generalforsamlingens tilladelse til at konstituere sig selv, nyvalgt til bestyrelsen blev Rainer og 
Lars, og på det efterfølgende bestyrelsesmøde blev Lars valgt til kasserer. 
Det sidste år har ikke været uden udfordringer for bestyrelsen, først og fremmest er der kun 5 
medlemmer, dernæst har stort arbejdspres på alle fronter gjort, at der i store dele af året kun 
har været 1 – 1½ aktive medlemmer. 
Dette har gjort, at vores vinaftner nok ikke helt har levet op til vores egne forventninger ved 
årets start. 
Antallet af bestyrelsesmøder har af samme grund været meget lavt. 
Vi har heller ikke i år været så flittige til at skrive til Siemens nyt, som tidligere år, men vi er 
enige om, at det har en væsentlig PR værdi ligesom plakater i huset, når vi har 
vinarrangementer. 
Arrangementer i løbet af året: 
Vi har dog formået at afvikle det sammen antal vinaftner som tidligere år, nemlig i alt 6. 
Vi har haft besøg af Rask vine, Erik Sørensen vin, Vinhunden Nordic Vinimport og dertil en 
gammel kending VinPort. Dertil har vi selvfølgelig holdt vores vingrillaften. Velkomst drinken var 
en 5l champagne fra jubilæet og ellers blev der åbnet champagne med sabel. 
Vi skal jo absolut ikke glemme, at vinklubben i februar kunne fejre 25 års jubilæum. 
På dagen, fik vi firmaet til at flage for os, og der blev pyntet op i kantinen. Om eftermiddagen 
holdt vi reception i Caféhjørnet og i den anledning havde 4 af vores tidligere vinfolk sagt ja til at 
gratis at stille op og udskænke vin til gæsterne, her skal lyde en tak til firmaerne VinPort, Erik 
Sørensen Vin, Holte Vinlager og Skovgård Vine. 
2. marts var der festmiddag for medlemmerne på restaurant Fabio, er herlig aften med besøg i 
restaurantens vinkælder, derefter god mad og vin, musik og dans, selv om pladsen var trang . 
Alt i alt en rigtig hyggelig og vellykket aften. 
Det skal ikke være nogen hemmelighed, at jubilæet ikke var blevet det det blev, hvis ikke vi 
havde haft et godt festudvalg, her skal lyde en stor tak til Annette, Susanne, Birgit og Peter. 
 
Lidt om fremtiden: 
Vi er jo som I kan se, flyttet til nye lokaler, dette skulle ikke komme til at betyde det store for 
Vinklubben, selv om vi ikke på nuværende tidspunkt, hvor vores vinlager skal være. 



 

 
   
 

En anden ting er køkkenet. De har fået en anden aftale med Siemens så på sigt måske kan 
komme til at påvirke vores omkostninger til vinaftnerne, men det holder vi øje med så indtil 
videre kører vi videre som hidtil. 
Vi ved heller ikke lige nu, hvordan mulighederne er, for at hænge plakater op, når vi har 
arrangementer. 
 
Så sent som sidste fredag, fik vi besked fra SRE (husforvaltningen) at vi nu skal til at betale for 
rengøring i kantinen. 
Alle klubber kan holde ét arrangement om året, hvor der er betalt for rengøring og vagt efter kl. 
23:00 ved øvrige arrangementer skal vi selv betale.  
Prisen er 220,-kr nok + moms og de regner med 2 – 3 timer 
 
Ved sidste års generalforsamling var vi ca. 80 medlemmer i dag er vi ca. 86 medlemmer. 
Fordelt med 41 ansatte, 15 pensionister og 30 ledsagere. 
Det er dejligt med fremgang, selv om den ikke er så stor 
 
Med disse ord slutter jeg bestyrelsens beretning. 
  
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab for det foregående år, til godkendelse  
 
Formanden fremlagde regnskabet, med enkelte kommentarer vedr. diverse tilgodehavender, 
blev det enstemmigt godkendt 
 

4. Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
Bestyrelsens forslag til event udvalg blev positivt modtaget og følgende er med i udvalget:  
 
Berit Jarmann, Susanne Jørgensen . 
 
Da Annette Larsen ikke var til stede vil hun blive spurgt, om hun er villig til at tage en tørn.          
 

5. Fremlæggelse af planer for kommende år 
‐ Vi vil fortsat lave arrangementer, hvor ikke-medlemmer kan deltage. 

‐ Specialarrangement med eksklusive vine 

‐ Ud af huset arrangement. 

‐ En del medlemmer har ved forskellige lejligheder spurgt, om ikke vi snart arrangere en 
vinrejse igen. Vi er meget åbne for den tanke, men vi må erkende, at som det ser ud i 
øjeblikket, er vi som bestyrelse ikke i stand til at påtage os denne opgave. 

6. Fremlæggelse af budget for det indeværende år, herunder fastsættelse af 
kontingent (foreslået uændret) 
 



 

 
   
 

Formanden fremlagde budgetforslag for 2013/14. Forslaget blev enstemmigt godkendt. 
 

7. Valg af bestyrelse og revisor 
 
På valg var: 

Kasser Lars Eggertsen: Modtager genvalg  
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Stig Bisgaard: Modtager genvalg 
Palle Stage: Modtager genvalg 

 
Alle 3 blev genvalgt. 
 

Da bestyrelsen har brug for ekstra hænder, blev der stillet forslag om at indvælge yderligere 
bestyrelses- medlemmer  
Susanne Jørgensen og Birgit Holm stillede op. 
 
Begge blev enstemmigt valgt ind bestyrelsen. 

 
Revisor: Finn Baagøe Hansen: Modtager genvalg 
 
Revisor Finn Baagøe Hansen blev genvalgt. 

 
9. Eventuelt 

Kristian takkede jubilæumsudvalget for deres indsats. 
Lise Blomquist foreslog en fast betalingsdato for pensionisternes medlemsgebyr, bestyrelsen vil 
drøfte dette og resultatet vil fremgå af Vinklubbens hjemmeside.

  
Kristian takkede for et godt møde og ser frem til samarbejdet med de nye 
bestyrelsesmedlemmer samt det nye eventudvalg. 
 
Vi glæder os til at se jer igen ved julevinsmagningen den 05. december 2013. 
 

 
 
 


